
ترافی��ک  و  مع��اون حمل ونق��ل 
ش��هرداری تهران ش��رایط نظارت 
بر مس��افربرهای اینترنتی را تشریح کرد. به گزارش 
ایسنا، محسن پورسیدآقایی در نشست مسافربرهای 
اینترنتی اظهار داشت: مسأله اصلی در بحث نظارت 
بر این س��امانه این است که چه سازمانی باید بر آنها 
نظارت کند. وی با بیان اینکه ما چند خواسته مشخص 
از این شرکت های اینترنتی داریم، افزود: مسأله اصلی 
این اس��ت که این خودروها باید همانند تاکس��ی ها 
معاینه فنی داشته باشند، در حالی که مسافربرهای 
اینترنتی از انجام هر گونه معاینه فنی خود را معاف 
می دارند. پورس��یدآقایی در ادامه با بیان اینکه ما با 
 پدیده ماش��ین خواب��ی در تهران مواجه هس��تیم،

اظهار داشت: جوانانی را می بینیم که با کمک یکدیگر 
ماش��ین خریده و محلاتی را به عنوان پاتوق و گعده 
در نظر گرفته و ماشین خوابی می کنند. اینها جوانان 
ش��هرهای دیگری هستند که به دلیل نبود شغل به 
تهران می آیند و می بینی��م محلات تهران بین آنها 
تقسیم شده است و بچه های یک استان در یک محله 
و استان های دیگر در محلات دیگر جمع می شوند و 
در خودروهای شان می خوابند. وی با بیان اینکه تهران 
بهشت بی قانونی است، تصریح کرد: سال قبل به دعوت 

ش��هرداری مدیران 2 شرکت مسافربری اینترنتی را 
دعوت کردی��م و به آنها اعلام کردیم می خواهیم به 
آنها کمک کرده و فعالیت شان را آسان تر کنیم اما به 
ش��رطی که آنها روی خودروهای شان نظارت داشته 
باش��ند ولی فکر می کنید چه جوابی ب��ه ما دادند؟ 
آنها گفتند این افراد راننده هس��تند و ش��رایط مان 
را ت��ا حالا قبول نکرده ان��د. وی با بیان اینکه یکی از 
ش��رکت های مس��افربر اینترنتی ۶۰ میلیارد تومان 
 تخلف عوارض دارد اما مسؤولیت آن را قبول نکرده،

 خاطرنش��ان کرد: دادس��تانی حکم داده اس��ت که 
ای��ن خودروه��ای فعال  بای��د معاینه فن��ی عادی 
داش��ته باش��ند. وی تصری��ح کرد: این ش��رکت ها 
بای��د 2 درصد درآمدش��ان را بابت عوارض بدهند تا 
صرف توس��عه حمل ونقل عمومی شود که تاکنون 
قبول نکرده اند. وی با بیان اینکه متاس��فانه نظارت 
قیمتی نیز بر این ش��رکت ها نمی ش��ود، گفت: این 
شرکت ها در بس��تر امکانات شهر تهران درآمدزایی 
می کنن��د و حالا مصاحبه می کنند که ش��هرداری 
ب��رای جبران کس��ری بودج��ه اش برای ما کیس��ه 
دوخته است. وی افزود: ۳۰۰ هزار تاکسی در کشور 
 اس��ت و باید حاکمیت تصمیم درس��تی درباره آنها

بگیرد.

معاونحملونقلشهرداری:حملونقل

تاکسیداراناینترنتیبایدعوارضبدهند

اجتماعي 0 4

حریقدرکمینلالهزار

عضو شورای شهر تهران با اشاره به ضرورت 
تغییر کاربری مناس��ب برای مکان های تاریخی 
گفت: لاله زار تبدیل به انبارهای لوازم برقی شده 
و اگ��ر یکی از آنها طعمه حریق ش��ود          ، نیمی از 
ای��ن محله تاریخی نابود خواهد ش��د. حس��ن 
خلیل آب��ادی در گفت وگو با فارس، درباره تغییر 
کاربری در میدان حسن آباد اظهار داشت: اینکه 
گفته می شود این میدان تبدیل به میهمانپذیر 
ش��ود به دلیل اینکه کنترل افراد ممکن نیست 
و ت��ردد در آن زیاد اس��ت می تواند برای این اثر 
تاریخی آسیب زا باشد و پیشنهاد مناسبی نیست. 
وی گفت: خان��ه فخرالدول��ه در اختیار جامعه 
مداحان قرار دارد و هرچند از آن خوب نگهداری 
می شود اما تردد در آنجا زیاد است و از آشپزخانه 
آن نیز استفاده می ش��ود. وی به محله تاریخی 
لاله زار اش��اره کرد و گف��ت: در این محله خانه، 
س��ینما و تئاترهای تاریخی وجود دارد، این در 
حالی است که انبارهای بزرگ لوازم برقی زیادی 
در این محدوده وج��ود دارد که اگر یکی از آنها 
طعمه حریق شود حداقل نیمی از لاله زار از بین 

خواهد رفت.

ثبتجهانیدومیندیواربزرگ
جهاندرگرگان

اس��تاندار گلس��تان از پیگیری برای ثبت 
جهانی دیوار گرگان به طول 2۰۰ کیلومتر خبر 
داد و گفت: ای��ن دیوار بزرگ ترین دیوار بعد از 
چین است که ثبت جهانی می شود. به گزارش 
فارس، هادی حق ش��ناس، اس��تاندار گلستان 
در نشس��ت خبری  ثب��ت جهانی جنگل های 
هیرکانی در فهرس��ت جهانی یونس��کو اظهار 
داشت: این سومین اثر استان گلستان است که 
ثبت جهانی شده است و پیش از این کمانچه 
ترکم��ان و برج قابوس که قدمت بیش از هزار 
س��اله دارد جهانی شده اند. وی بیان داشت: نام 
قدیمی گرگان، هیرکان بوده که بعدا به این نام 
تغییر می کند و اگر این نام مجددا مطرح شود 
قدیمی بودن این استان بیشتر در ذهن متبادر 
می شود. استاندار گلستان گفت:  ما به دنبال آن 
هستیم که یک اثر دیگر را ثبت جهانی کنیم. 
این اث��ر تاریخی دیوار گرگان اس��ت که طول 
آن 2۰۰ کیلومتر اس��ت و بع��د از دیوار چین 

بزرگ ترین دیوار محسوب می شود. 

اعتراضنمایندگانمجلس
بهاهمالکاریسازمانغذاودارو

دارویسرطانزایفشارخون
هنوزدربازاراست!

یکی از درمان های فشار خون، قرص لوزارتان 
اس��ت که نزدیک به یک س��ال است در جهان 
س��رطانزا شناخته ش��ده اما تا همین چند روز 
پیش در ایران به عنوان دوای درد فروخته می شد 
و بیم��اران مبتلا به فش��ار خ��ون را در معرض 
س��رطان قرار می داد. پایش فشار خون کمپین 
بزرگی است که توس��ط وزارت بهداشت مدتی 
اس��ت راه اندازی ش��ده آن هم برای بیماری ای 
که با تغییر رژیم غذایی و س��بک زندگی قابل 
کنترل ب��وده و در موارد حاد ب��ا درمان دارویی 
تنظیم می ش��ود. یکی از درمان های فشار خون 
قرص لوزارتان است که این قرص با برند هترو در 
جهان سرطانزا شناخته شده اما تا همین چند 
روز پیش شرکت »اکتوورکو« که واردکننده ماده 
اولیه لوزارتان از همان شرکت هتروی هند است 
این دارو را در س��طح کشور پخش می کرد و با 
سکوت مسؤولان امر بیماران مبتلا به فشار خون 
را در معرض س��رطان قرار می داد. علی نوبخت، 
رئیس کمیس��یون بهداش��ت و درمان مجلس 
در گفت وگ��و با خانه ملت، در این باره می گوید: 
گفته اند هر کش��وری اگر این ماده افزودنی را از 
فلان کش��ور گرفته، بداند ای��ن ماده یک مقدار 
غلظتش زیاد است و در یک حدی استفاده آن 
مجاز اس��ت اما اگر از آن ح��د تجاوز کند برای 
افراد مضر اس��ت. نوبخت تاکید می کند: وظیفه 
دولت ها و حاکمیت هاست که مطمئن شوند یک 
دارو مشکل نداشته باشد اما سازمان غذا و داروی 
وزارت بهداش��ت به عنوان متولی سلامت مدت 
۶ ماه با وجود دس��ت به دس��ت شدن لوزارتان 
بین بیماران و داروخانه ها، سکوت کرد. نوبخت 
از تحقیق و تفحص درباره زمان جمع آوری این 
دارو خبر می دهد و می گوید: ما هم معتقدیم اگر 
قصوری در این قسمت باشد، قابل دفاع نیست. 
حسین حاجی دلیگانی، نماینده شاهین شهر در 
مجلس نیز که خود مصرف کننده لوزارتان بوده، 
در این باره می گوید: یکی از همکاران پزشک در 
مجلس که متخصص این دارو اس��ت به محض 
اطلاع از مصرف بنده از این دارو، گفت این دارو 

را دیگر مصرف نکنید! 

سردارحسینیرئیسپلیسراهشد

با حضور سردار سیدکمال هادیانفر، سردار 
حسینی به سمت رئیس پلیس راه راهور ناجا 
منصوب ش��د. به گزارش فارس، مراسم تودیع 
و معارف��ه رئیس پلیس راه راهور ناجا با حضور 
سردار سیدکمال هادیانفر رئیس پلیس راهور 
ناج��ا و جمعی دیگ��ر از روس��ای پلیس های 
تخصصی در سالن همایش های شهرک آزمایش 
برگزار ش��د. بر پایه این گزارش، در این مراسم 
از زحمات سردار محمدحسین حمیدی تقدیر 
و سردار س��یدتیمور حسینی به عنوان رئیس 
پلیس راه راهور ناجا منصوب ش��د؛  همچنین 
سردار محمدحسین حمیدی به سمت معاون 

اجرایی پلیس راهور ناجا منصوب شد.

حدود6میلیوندستگاهموتوسیکلت
فاقدپلاکهستند

رئیس پلیس راهور ناجا گفت: از 11 میلیون 
دستگاه موتوس��یکلت، ۶ میلیون و 5۰۰ هزار 
دستگاه موتوس��یکلت فاقد پلاک هستند. به 
گزارش فارس، س��ردار س��یدکمال هادیانفر، 
رئیس پلیس راهور ناجا در حاشیه مراسم تودیع 
و معارفه رئیس پلیس راه در جمع خبرنگاران 
درباره طرح س��اماندهی موتوسیکلت ها اظهار 
داش��ت: برخ��ی موتوسیکلت س��وارها عام��ل 
نارضایتی مردم در ش��هر تهران و کلانشهرها 
هس��تند و در جای��ی ک��ه پلیس ایس��تادگی 
می کند،  تنش ایجاد ش��ده و همان مردمی که 
از پلیس خواهان قانون هس��تند در آن صحنه 
خواهان اغماض می شوند. رئیس پلیس راهور 
ناجا تصریح کرد: در حوزه موتوسیکلت سواران 
به ماموران طرحی پیش��نهاد کردیم مبنی بر 
اینکه به مساله موتوسیکلت سوارانی که دارای 
پ��لاک و کلاه ایمنی بوده و به مناطق ممنوعه 
از جمل��ه خط وی��ژه و پی��اده رو ورود نکرده و 
حرکت خلاف جهت نمی کنن��د، ورود نکنند. 
این مقام ارش��د راهور کشور با بیان این مطلب 
که ۶ میلیون و 5۰۰ دس��تگاه موتوسیکلت از 
11 میلیون دس��تگاه موتوسیکلت فاقد پلاک 
بوده و 4 میلیون موتوسیکلت سوار گواهینامه 
ندارند به طرح ساماندهی موتوسیکلت سواران 
در این حوزه پرداخت و گفت: تلاش داریم طرح 

ساماندهی اختصاص پلاک به فرد اجرا شود. 

بررسیاجارههای۳۰میلیون
تومانیپیادهروخیابانسیتیر

عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای 
شهر تهران درباره اینکه ماهانه مبلغ ۳۰میلیون 
توم��ان به عن��وان اج��اره از غرف��ه داران بابت 
اختص��اص 2 تا ۳ متر از پیاده رو خیابان س��ی 
تیر دریافت می شود از بررسی این قراردادها در 
شورای شهر تهران خبر داد. حسن خلیل آبادی 
در گفت وگو با تس��نیم، با اشاره به اینکه همه 
قراردادهای ش��هرداری ته��ران در بخش های 
مختلف باید بر اس��اس ضوابط و قوانین باشد، 
اظهار داشت: شهرداری مناطق بدون برگزاری 
مناقصه نمی توانند با پیمانکاران قرارداد ببندند و 
این کار یک تخلف است. وی در پاسخ به اینکه 
آیا شورای ش��هر تهران از قرارداد های نجومی 
پیمانکار پروژه خیابان س��ی تیر ب��ا غرفه داران 
مطلع است، گفت: در این زمینه اطلاعی ندارم!

حمایت۳۰میلیونی
ازرسالههایدکترا

صندوق حمایت از پژوهش��گران و فناوران 
معاون��ت علم��ی و فناوری ریاس��ت جمهوری 
اقدام به انتش��ار شش��مین فراخوان حمایت از 
رس��اله های دکترا کرده  است تا از این ظرفیت 
بالقوه موجود در کشور بدرستی استفاده شود. 
بر این اساس پژوهشگران از ۳1 تیر تا 15 مهر 
98 فرصت دارند طرح های پژوهشی خود را در 
سامانه صندوق ثبت کنند. البته تاریخ دفاع از 
موضوع رس��اله دکترا نباید از تاریخ ثبت نام در 
سامانه بیش از یک سال گذشته باشد، همچنین 
دوره تحصیل در دکترا نباید طولانی تر از ۳ سال 
شده باشد. س��قف حمایت از هر رساله دکترا 
۳۰میلیون تومان است و هر سال 2 بار فراخوان 

این حمایت توسط صندوق منتشر می شود.

هشدار

گروهاجتماعی:آخرین جلسه دادگاه 
محمدعلی نجفی، ش��هردار اس��بق 
ته��ران به اتهام قتل »میترا اس��تاد« 
همسر دومش روز گذشته برگزار شد 
و نجفی و وکلایش آخرین دفاعیات 

خود را انجام دادند.
به گزارش »وطن امروز«، در جلسه 
دیروز دادگاه، وکیل نجفی سعی کرد 
ب��ا توجه به گزارش های کارش��ناس 
اسلحه اینگونه به حضار القا کند که 
قتل میترا استاد عمدی نبوده و یک 
حادثه منجر به قتل وی ش��ده است. 
به همین عل��ت بارها و بارها موضوع 
کمانه کردن تیری که منجر به قتل 
همسر دوم نجفی شده را مطرح کرد. 
همچنین در دادگاه به ابهاماتی مثل 
وج��ود چند دکمه مردان��ه در محل 
قتل، تعداد تیرهای ش��لیک  شده و 
نح��وه ورود تیر به بدن میترا اس��تاد 

پاسخ داده ش��د اما در نهایت نجفی ادعا کرد قتل 
میترا استاد غیرعمدی بوده است.

قاضی کشکولی در س��ومین جلسه محاکمه 
محمدعلی نجفی به اتهام قتل عمد میترا استاد، 
همس��ر دومش در شعبه نهم دادگاه کیفری یک 
اس��تان تهران، ضم��ن اعلام رس��میت دادگاه با 
حض��ور وکلای اولی��ای دم و مهیار صفری یکی 
از اولیای دم، محمدعل��ی نجفی متهم پرونده و 
وکلای مداف��ع وی و نماینده دادس��تان، عوامل 
بررس��ی تحقیق جرم، پزشکی قانونی و پزشکان 
روانپزشکی اظهار کرد: دادگاه به ارزیابی ایراداتی 
که توس��ط وکلای نجفی مطرح شد می پردازد تا 

ابعاد قضیه مشخص شود.
وی اف��زود:  البت��ه ایراداتی که موث��ر در دادگاه 
باشد برطرف شده اس��ت و ایراداتی وجود دارد که 

ان شاءالله روشن و برطرف می شود.
قاضی کشکولی اضافه کرد: بعد از پایان جلسه 
قبل اظهاراتی از س��وی وکلا و س��ایر اعضایی که 
به نحوی در جریان پرونده بودند مطرح شد که این 
اظهارات از حیث قضایی فاقد ارزش قضایی است و 
انتظار می رود اظهارنظرها از سوی وکلای طرفین در 

چارچوب موازین حقوقی باشد.
قاضی کش��کولی از نجفی خواست در جایگاه 
حاضر شود و از او پرسید از ساعت 12 شب گذشته 
تا زمان وقوع قتل به غیر از شما، مقتوله و فرزند وی، 

آیا فرد دیگری در منزل شما بود؟
نجفی پاس��خ داد: اگر منظورتان از شب قبل از 

قتل است پاسخ منفی است.
قاضی در ادامه از وی پرس��ید: با توجه به اینکه 
یکی از ابهاماتی که وکیل شما مطرح کرده شلیک 
9 گلوله یا وجود آثار 9 گلوله در صحنه جرم است، 

توضیح دهید که چند گلوله شلیک کردید؟
نجفی پاس��خ داد: ابتدا فک��ر می کردم 4 گلوله 
ش��لیک کردم اما در دادس��را گفتند بعد از شلیک 
گلوله اول که به بالش و سپس به در کمد برخورد 
کرده، 4 گلوله دیگر و در مجموع 5 گلوله ش��لیک 
ش��ده اس��ت و درباره تع��داد گلوله ه��ا نمی توانم 
اظهارنظر قطع��ی کنم، زیرا در آن ش��رایط تعداد 
گلوله ها را متوجه نشدم و بعد متوجه شدم که بعد 

از گلوله آخر مرحومه دست مرا رها کرد و عقب رفته 
و داخل وان افت��اد. طبق گزارش ماموران ظاهرا 5 
گلوله شلیک شده، چون 8 گلوله هم داخل خشاب 

باقی مانده است.
قاضی از متهم سوال کرد: آیا مرحومه دست شما 

را گرفته بود؟
نجفی گفت: مرحومه ابتدا دست ها را روی شانه 
من گذاش��ت و تعادل من به هم خورد، عقب رفتم 
و یک گلوله ش��لیک شد که به بالش اصابت کرد و 
پ��س از آن به در کمد برخ��ورد کرد و بعد از آن با 
2 دست، دس��ت مرا گرفت و چند بار دستم بالا و 
پایین شد. با توجه به اینکه انگشتم روی ماشه بود، 
خواس��تم دستم را رها کنم اما در بی تعادلی ۳ یا 4 
گلوله شلیک شد و شلیک گلوله ها در این حالت بود 
و بعد از گلوله چهارم دست مرا رها کرد و بعد از آن 

هیچ شلیکی انجام نشد. 
در ادامه رسیدگی به این پرونده، قاضی کشکولی 
از کارشناس بررسی جرم خواست در جایگاه حاضر 
شود که آقای میرویس��ی، کارشناس صحنه جرم 
ب��ا حضور در جایگاه گف��ت: در تاریخ 7 خرداد 98 
حدود ساعت 1۳:45 از ماجرا مطلع شده و ساعت 
14:۳۰ به صحنه رسیدیم، صحنه به هم ریخته بود 
و جسد به صورت درازکش داخل وان حضور داشت 
که جس��د را به داخل اتاق بردیم و در آنجا سوراخ 
مدور داخل دست و حاشیه سوختگی مشاهده شد 

اما آثار براده و ذرات دوده مشاهده نشد.
وی افزود: مسجل شد کف دست آثار ورودی و 
خروجی دارد و همچنین سوراخ ورودی در قفسه 
سینه مشاهده شد که ابتدا آن را مدور ذکر کردیم، 
در صحنه جرم به خاطر عدم شست وشوی جسد و 
وجود خون روی جس��د دقیقا نمی توان تشریح را 
انجام داد، التهاب و کبودی شدید در پهلوی راست 
جسد وجود داشت که با لمس دست معلوم می شد 
گلوله داخل بدن است و ما با برشی کوچک گلوله 
را خارج کردیم. میرویسی ادامه داد: ساعت 8 روز 
بعد جسد در سالن تشریح شسته شد که جراحت 
روی س��ینه به ابعاد 1/5 در 2 س��انتیمتر بود. در 
ش��رح جسد اشاره ش��د گلوله بعد از ورود به کف 
دس��ت منجر به خردشدگی اس��تخوان های کف 

دست شده، سپس س��وراخ ورودی روی سینه را 
ایجاد کرده بود. گلوله ای که مایل شلیک می شود 
معمولا ایجاد س��وراخ بیضوی ش��کل می کند که 
س��وراخ قفسه س��ینه نیز بیضوی ش��کل بود. در 
ش��لیک مس��تقیم، س��وراخ مدور ایجاد می شود. 
قاضی کشکولی در ادامه درباره علت و زمان فوت 
از آقای میرویسی سوال پرسید که وی پاسخ داد: 
زم��ان فوت بین 4 تا ۶ س��اعت قبل از مش��اهده 
جسد یعنی حدود س��اعت 9:۳۰ صبح و فوت در 
عرض چند ثانیه به علت متلاشی شدن عروق قلب 

تعیین شد.
پسرمیترااستاد:دکمههایموردادعایوکیل ■

نجفیمربوطبهلباسمناست
پ��س از دفاعیات گودرزی، قاضی کش��کولی از 
مهیار صفری، فرزند میترا استاد خواست در جایگاه 
حاضر شود و از وی پرسید: در صحنه جرم تعدادی 
دکمه کشف شده که ناش��ی از پاره شدن پیراهن 
است، آیا این دکمه ها مربوط به شماست که مهیار 
پاسخ داد: بله! دکمه ها متعلق به پیراهن من است، 
آن لحظه با دیدن جسد مادرم شوکه و عصبی شده 

و پیراهنم را پاره کردم.
وی اف��زود: زیر پیراهن تی ش��رت داش��تم و با 

تی شرت از خانه خارج شدم.
قاضی کشکولی از مهیار پرسید: آیا شب حادثه و 
روز حادثه غیر از شما، آقای نجفی و خانم استاد فرد 
دیگری داخل منزل بود که مهیار پاس��خ داد: شب 
قب��ل دایی ام نزد ما بود اما صبح من، آقای نجفی و 

مادرم در خانه بودیم.

نیازیبهانجامتحقیقاتدوباره ■
درقالبهیأتکارشناسینیست

قاضی کشکولی در ادامه سومین 
جلس��ه محاکمه محمدعلی نجفی، 
شهردار اس��بق تهران به اتهام قتل 
عمد همس��ر دومش در شعبه نهم 
دادگاه کیف��ری یک اس��تان تهران 
اظهار کرد: تحقیق��ات و دلایلی که 
در ای��ن پرونده در مرحله دادس��را 
انج��ام ش��ده در چارچ��وب موازین 
قانونی ب��وده و در اکثر موارد مقرون 
به صحت اس��ت و موارد مطرح شده 
از سوی وکیل متهم اصلا قابل تأثیر 

در موضوع نیست.
رئیس دادگاه اضافه کرد: بنابراین 
دادگاه بی نی��از از نظری��ات مج��دد 
کارشناسی در قالب هیأت کارشناسی 
اس��ت و البته اینکه چرا آزمایش گاز 
آرسنیک و سی جی آر از دست مقتوله 

به عمل آمده را نمی دانیم.
وی درباره رس��یدگی در مرحله دادس��را گفت: 
قانون اجازه داده بازپرس بدون فوت وقت دلایل را 
به نفع یا له متهم جمع آوری کند و در این پرونده 

نیز همین اقدام شده است.
در ادامه قاضی کش��کولی از محمدعلی نجفی 
خواست برای ارائه آخرین دفاعیات در جایگاه قرار 

گیرد.
نجفی:تایکحدیمیپذیرمکهمقصرم ■

نجفی اظهار کرد: همان طور که قبلا نیز گفته ام 
هدف اصلی ام از بیان این مطالب تبیین موضوع و 
کمک به کشف حقیقت بوده و نه برائت خودم، زیرا 
تقصیر خودم را تا یک حدی می پذیرم و از گناهی 
ک��ه انجام دادم به خدا پناه می برم و امیدوارم مورد 

رحمت الهی قرار گیرم.
شهردار اس��بق تهران اضافه کرد: بنده به هیچ 
عنوان در جریان گزارش کارشناسان اسلحه نبودم 
و در جلسه دادگاه از آن مطلع شدم، بنابراین اینکه 
اظه��ارات من در بی��ش از 9۰ درصد ب��ا گزارش 
کارشناسی تطبیق دارد، نشان می دهد آنچه اتفاق 

افتاده را در آن شرایط روحی بیان کرده ام.
نجفی افزود: وقتی وارد حمام ش��دم با مرحومه 
استاد در حالت سینه به سینه قرار گرفتم و مرحومه 
تعادل��ش به هم خورد و مرا به عقب هل داد که بر 
اثر همین مسأله یک گلوله شلیک شد و بعد از آن 
نیز دست مرا گرفت و در حالت غیرارادی گلوله های 
دیگر ش��لیک شد که این نش��ان می دهد قصد و 
اراده ای در شلیک گلوله ها نداشته ام. همان طور که 
در گزارش های کارشناسی نیز آمده است یک گلوله 
به در کابینت و بقیه گلوله ها به دیوار، سقف و خود 
آن مرحومه اصابت کرده است که نشان می دهد در 

حالت غیرارادی شلیک ها انجام شده است.
در پایان نجفی گفت: امیدوارم خداوند گناهان 
مرا ببخش��د و آن مرحومه نیز مورد رحمت واسعه 
الهی قرار گیرد و به خانواده استاد صبر و اجر عنایت 

کند و دادگاه را در اتخاذ تصمیم کمک کند.
در پایان دفاعیات نجفی، قاضی کشکولی پایان 
دادرس��ی را اعلام کرد و گفت: ب��زودی رای دادگاه 

اعلام خواهد شد.

اخبار
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مدارسحاشیهشهرهاوروستاها»هوشمند«میشودبهرهبرداریاز2ایستگاهمترویمهدیهومحمدیه
مدیرعام��ل ش��رکت راه آه��ن 
ش��هری تهران و حومه )مترو( 
از بهره برداری 2 ایستگاه »مهدیه و محمدیه« از 
خط 7 مت��رو در مردادماه خب��ر داد. به گزارش 
تس��نیم، علی امام  در بازدی��د از خط 7 متروی 

تهران )2 ایس��تگاه بسیج و 
محمدیه( اظه��ار کرد: طول 
خ��ط هف��ت 27 کیلومتر با 
22 ایس��تگاه است؛ این خط 
دارای ویژگی های منحصر به 
فردی اس��ت، از جمله اینکه 

عمیق ترین خط مترو  با عمق 5۶ متر در محدوده 
بیمارستان امام خمینی)ره( و برج میلاد تهران 
اس��ت. وی تصریح کرد: خط 7  دارای بیشترین 
ایستگاه تقاطعی با شبکه متروی تهران در عبور 

از مناطق تجاری )بازار بزرگ( و آموزشی تهران 
است، ضمن اینکه بیشترین تعداد مسافرگیری 
با توجه به تعداد ایس��تگا ه ها  در این خط انجام 
می پذی��رد، علاوه ب��ر اینکه  طراح��ی و اجرای 
س��امانه تخلیه مطابق با آخرین اس��تانداردهای 
روز دنی��ا و رعایت الزامات 
پدافند غیرعامل در طراحی 
انج��ام ش��ده  ایس��تگاه ها 
است. مدیر شرکت راه آهن  
شهری تهران و حومه افزود: 
در ای��ن خ��ط 2758 نفر 
فعال هستند که از این تعداد 52۳ نفر در حوزه 
س��تاد و اجرایی، 4۰ نفر در حوزه مشاوران فنی 
و مهندس��ی و  2195 نف��ر در حوزه پیمانکاران 

اجرایی فعال هستند.

سرپرست وزارت آموزش وپرورش 
گفت: استقرار عدالت اجتماعی 
یکی از کارکرد های هوشمند سازی مدارس است و 
در تفاهمنامه با وزارت ارتباطات، مدارس شهرهای 
زیر 2۰ هزار نفر و حاش��یه ش��هرها و روس��تاها 

هوشمند می شود. به گزارش 
تسنیم، س��یدجواد حسینی 
در نشس��ت خبری ای که به 
طور مشترک با محمدجواد 
آذری جهرمی، وزیر ارتباطات 
و فن��اوری اطلاع��ات پس از 

مراس��م امضای تفاهمنامه در نمایشگاه الکامپ 
برگزار شد، به هوشمندسازی مدارس طبق ماده 
۶9 قانون برنامه شش��م توس��عه اش��اره و اظهار 
کرد: اگر به دنبال کشور الکترونیک و توسعه یافته 

هس��تیم باید به مدرسه به عنوان کانون تحول و 
توسعه و موسسه تحول آفرین و معلمان به عنوان 
کارگزاران تحول توجه کنیم. وی ادامه داد: اکنون 
22 درصد مدارس ما هوش��مند است و 77 هزار 
مدرس��ه ما به نوعی به خدمات اینترنتی متصل 
اس��ت ولی باید ای��ن تعداد 
افزایش یابد. حسینی استقرار 
عدالت اجتماع��ی را یکی از 
کارک�رد های هوشمند سازی 
دانست و گفت: از امروز تلاش 
جدی خ��ود را برای عمل به 
مفاد تفاهمنام��ه ای که با وزارت ارتباطات منعقد 
ش��ده، آغاز می کنیم؛ در این تفاهمنامه مدارس 
ش��هرهای زیر 2۰ هزار نفر و حاش��یه شهرها و 

روستاها هوشمند می شود. 

آموزشمترو

محمدعلینجفیدرآخرینجلسهدادگاهقتلهمسرش:

تاحدیمیپذیرممقصرم!

برادرمیترااستاد:
همچنانخواهانقصاصهستیم

برادر میترا استاد گفت: خواسته ما همچنان 
قصاص نجفی است.پس از پایان جلسه دادگاه، 
مس��عود اس��تاد، برادر میترا استاد در پاسخ به 
س��والی درباره اینکه آیا درس��ت است که در 
قبال اخذ مبلغ میلیاردی قرار اس��ت رضایت 
دهید و اینکه آیا بحث صلح و س��ازش مطرح 
 اس��ت؟ گفت: خیر! اصلا چنین چیزی نیست.
وی بار دیگر بر قصاص متهم پرونده تاکید کرد.

سلامت

جنگل


